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ABSTRACT :

According to Global Financial Development Report 2014, the
proportion of adult population holding bank accounts in 25 out of 48
Organization of Islamic Cooperation (OIC) member countries
surveyed stands below 20 %. Part of the reason is Muslims’ voluntary
exclusion of interest-based financial services .this presents a challenge
as well as an opportunity for Islamic finance to increase their outreach
toward fostering inclusive finance in the Arab World .

In this study, we discuss how Islamic finance can contribute in
enhancing the coverage of inclusive finance in Arab countries.
Keywords: Islamic banking, Islamic finance, Financial inclusion ,
Arab countries.

Résume :

Selon le rapport du Deéveloppement financier mondial 2014, la
proportion de la population adulte détenant des comptes bancaires
dans 25 des 48 pays membres de I'Organisation de la coopération
islamique (OCI) interrogés est inférieure a 20%. Une partie de la
raison est I'exclusion volontaire des musulmans des services financiers
basés sur les intéréts. Cela représente un défi et une opportunité pour
la finance islamique d'accroitre sa portée vers la promotion de la
finance inclusive dans le monde arabe.

Dans cette étude, nous discutons comment la finance islamique peut
contribuer a améliorer la couverture de la finance inclusive dans les
pays arabes
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1 . World Bank, Global Financial Development Report 2014: Financial Inclusion,
Washington, DC: World Bank, 2014, p36 .
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1. Cyn-Young Park and Rogelio V. Mercado, Jr, Financial Inclusion, Poverty, and Income

Inequality in Developing Asia, ASIAN DEVELOPMENT BANK, No. 426, Metro Manila,

Philippine,2015, p 4
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